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                          Protokół Nr  XIII/2007 

z obrad XIII  Sesji  Rady Gminy Ksawerów, która się odbyła  

                              w dniu 14 czerwca  2007  r. w sali konferencyjnej Urzędu. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala o godz. 11.00 otworzył XIII Sesję Rady Gminy 

Ksawerów  i powitał wszystkich obecnych. Następnie stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

jest zachowane kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni są 

radna Maria Wróbel i radny Zbigniew Pluta.  

O terminie sesji radni i sołtysi zostali powiadomieni pisemnie. Projekty uchwał przesłano 

radnym i sołtysom wraz z zaproszeniem na sesję. 

Lista obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Wójt Gminy - Maria Kopczewska, 

- Zastępca Wójta – Rafał Tustanowski, 

-Skarbnik Gminy – Robert Zwierzyński, 

-Sołtysi Gminy Ksawerów. 

Ad.2. 

Radni Gminy Ksawerów w głosowaniu – 13 głosami „za”, bez głosów przeciwnych                     

i wstrzymujących się zatwierdzili następujący porządek obrad: 

1.  Otwarcie  obrad  XIII  Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady. 

7. Podjęcie uchwał: 

7.1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok 

7.2. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego , 

7.3. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu                                

( 40 000 zł.) 

7.4. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu   ( 50 000 zł.) 
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7.5 w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 90 000 zł) 

7.6. w sprawie przyjęcia darowizny. 

8. Zatwierdzenie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10.  Zamknięcie obrad XIII Sesji Rady Gminy Ksawerów.  

Ad.3. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano kandydatury radnego Henryka 

Nowaka   i radnej Heleny Rusak, którzy wyrazili zgodę. 

Za przyjęciem Komisji Uchwał i Wniosków w przedstawionym składzie głosowało 13 

radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że nie było chętnych do zabrania głosu                   

w tym punkcie. 

Ad.5. 

Sprawozdanie z pracy wójta po ostatniej Sesji Rady Gminy w dniu 31 maja 2007 r. 

I ZARZĄDZENIA 

- 2 zarządzenia w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora od 1 września 2007 r. do 31 

sierpnia 2012 r. dyrektorowi p.Mariuszowi Kałowskiemu w Gimnazjum w Ksawerowie oraz 

dyrektorowi Przedszkola p.Małgorzacie Tokarczyk.  

- w sprawie udzielenia pełnomocnictwa kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej do czynności  zwykłego zarządu do kwoty 30 000 zł. jednorazowo, 

-2 zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 r. ( przesunięcia pomiędzy 

paragrafami) 

II WAŻNIEJSZE SPOTKANIA  i NARADY 

- 4 czerwca br. udział zastępcy wójta w Powiatowej Radzie Sportu, 

-6 czerwca br. spotkanie z Kołem Gospodyń Wiejskich w Ksawerowie z okazji Dnia Matki, 

-12 czerwca br. konferencja zorganizowana przez Urząd Marszałkowski w sprawie 

programów unijnych, 

- 11 czerwca br. spotkanie z przedstawicielami ul. Jana Pawła II.Tematem spotkania była 

inwestycja drogowa, która ma być realizowana przez powiat, oraz selektywna zbiórka śmieci, 

Pani Wójt poinformowała o otrzymaniu 20 tys. zł. na Program „Wyrównywanie szans” – 

dodatkowe zajęcia w zakresie pedagogiki, psychologii, plastyki itd. 

III  INNE INFORMACJE 

Wystawiono 17 tytułów wykonawczych na kwotę 9.020,50 zł. 
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Zakupiono działkę nr 1306/2 pod przedłużenie ul. Handlowej. 

Zostały dokonane   wizje w sprawie utrzymania czystości i porządku na terenach posesji przy                       

ul. Bednarskiej i ul. Krótkiej. 

Kontynuowane są kontrole dotyczące posiadania umów i rachunków za usuwanie odpadów 

stałych i nieczystości ciekłych. Zakładane są karty ewidencji zbiorników bezodpływowych.  

„Regionalny Ośrodek Badań i Dokumentacji Zabytków”, ul. Piotrkowska 272 b w Łodzi 

wykonał karty adresowe dla 32 obiektów z terenu Gminy Ksawerów ( w tym dla zabytku: 

Pałac Oskara Kindlera znajdującego się w rejestrze zabytków). Karty te będą tworzyły 

gminną ewidencję zabytków, wynikającą z ustawy o ochronie zabytków i opiece nad 

zabytkami. 

JEDNOSTKA WOD-KAN KSAWERÓW 

Wydano warunki techniczne przyłącza wodociągowego 4 inwestorom indywidualnym                         

( ul. Cicha, ul.Zachodnia, ul. Ogrodników). Przyłącza kanalizacyjnego 3 inwestorom 

indywidualnym ( ul. Cicha, ul. Zachodnia). 

Wydano warunki projektowe na przyłączenie się do sieci wodociągowej i kanalizacyjnej                       

( ul. Dolna). 

Odebrano 9 przyłączy kanalizacyjnych ( ul. Gwiezdna, ul. Muzyczna, ul. Malinowa,                      

ul. Dolna) oraz 3 przyłącza wodociągowe  ( ul. Dolna, ul. Gwiezdna, ul. Szkolna). 

W trakcie modernizacja Stacji Uzdatniania Wody w Gadce Nowej. 

REFERAT  KOMUNALNY  

Pracownicy gospodarczy: 

-sprzątanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy pojemnikach                      

z selektywną zbiórką odpadów oraz teren gminy, 

-koszenie rowów przydrożnych: Zachodnia, Szeroka, Mały Skręt, Wschodnia, Andromedy, 

Gwiezdna, Penelopy. 

-koszenie parku. 

Aktualnie trwają  prace przy budowie sieci wod-kan w ul. Cichej. Zostało wykonane                        

i odebrane około 110 mb sieci oraz 10 szt. przykanalików.  

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poinformował, że w dniu 11 czerwca 2007 r. 

wpłynęła odpowiedź na nasz wniosek złożony do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad 

Oddział w Łodzi, ul. Roosevelta 9 w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych                             

ul. Warszawską skrzyżowanie z ul. Ksawerowską i Widzewską – odpowiedź jest taka, że 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad Odział w Łodzi nie jest zarządzającym 
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ruchem na tej drodze. Musimy znaleźć właściwego adresata, ponieważ jest to bardzo 

niebezpieczny odcinek jezdni. 

Przed przystąpieniem do pkt. 7 Przewodniczący KGOSiR – Henryk Nowak powiedział, 

że wspólnym  posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy Ksawerów w dniu dzisiejszym  

wszystkie projekty uchwał zostały omówione i zaopiniowane pozytywnie z niewielkimi 

poprawkami wniesionymi podczas Komisji. 

Ad.7.1 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XIII/68/07 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok, postawił 

wniosek o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr XIII/68/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 czerwca 2007 r.               

w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2007 rok – głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Ad.7.2. 

Po odczytaniu projektu uchwały nr XIII/69/07 Rady Gminy Ksawerów w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania wekslowego, Przewodniczący Rady postawił wniosek o podjęcie 

uchwały. 

Za podjęciem nr XIII/69/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 czerwca 2007 r. w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania wekslowego - głosowało 13 radnych, głosów przeciw                               

i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Ad 7.3.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał projekt uchwały nr XIII/70/07 Rady Gminy 

Ksawerów w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu                                

( 40 000 zł.) i następnie postawił wniosek o jej podjęcie. 

 Za podjęciem uchwały nr XIII/70/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 czerwca 2007 r.                

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu -  głosowało 13 radnych, 

głosów przeciw    i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Ad. 7.4.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XIII/71/07 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu                   

( 50 000 zł.), postawił wniosek o jej podjęcie. 
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Za podjęciem uchwały nr XIII/71/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 czerwca 2007 r.                

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu -  głosowało 13 radnych, 

głosów przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Ad 7.5  

Po przeczytaniu treści projektu uchwały nr XIII/72/07 Rady Gminy Ksawerów w sprawie 

zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 90 000 zł). W § 1. została wniesiona 

poprawka dotycząca słownego zapisu –  „siedemdziesiąt tysięcy złotych” na dziewięćdziesiąt 

tysięcy złotych”.  

Za podjęciem uchwały nr XIII/72/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 czerwca 2007 r.           

w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok- głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących nie stwierdzono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Ad. 7.6.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr XIII/73/07 Rady 

Gminy Ksawerów w sprawie przyjęcia darowizny, postawił wniosek o jej podjęcie. 

Za podjęciem uchwały nr XIII/73/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 czerwca 2007 r.                   

w sprawie przyjęcia darowizny - głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie 

stwierdzono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do treści 

protokołu z XII Sesji Rady Gminy Ksawerów. Nikt z radnych nie wniósł uwag i zastrzeżeń do 

treści protokółu z XII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady postawił wniosek o zatwierdzenie treści 

przedstawionego protokołu. 

Za zatwierdzeniem treści protokółu z XII Sesji Rady Gminy - głosowało 13 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie stwierdzono. 

Ad.9. 

Przewodnicząca Komisji Helena Rusak – poinformowała, że wpłynęły już ze wszystkich 

szkół wykazy dzieci, które pretendują do nagród. Są to wszyscy uczniowie, którzy osiągnęli 

średnią oceną roczną od 5.0. w zwyż. 

1) Szkoła Podstawowa w Ksawerowie – 17 uczniów, 

2) Szkoła Podstawowa w Woli Zaradzyńskiej-7 uczniów, 
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3) Gimnazjum w Ksawerowie – 22 uczniów, 

4) Prywatne Gimnazjum w Ksawerowie-1. 

Do poszczególnych szkół oddelegowani zostaną: 

1) Szkoła Podstawowa w Woli Zaradzyńskiej: Przewodniczący Rady Tadeusz Grala,  

radna Anna Szcześniak-Rydz, radny Bogumił Niewiadomy. 

2) Szkoła Podstawowa w Ksawerowie: radna Helena Rusak, radny Marian Kaleta. 

3) Gimnazjum w Ksawerowie: Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki, radna Helena 

Rusak, radna Urszula Świątkowska.   

4) Prywatne Gimnazjum: radna Barbara Wódka, radna Bożena Ziółkowska. 

Sołtys Kazimierz Ludziejewski zgłosił następujące wnioski: 

1) Niezwłocznie przystąpić do przeglądu i wycięcia konarów z drzew przydrożnych. 

2) Wykosić rowy, udrożnić przepusty, sprawdzić jakość wykonania.  

3) Co zrobić z odpadami wielkogabarytowymi ( m.in. tapczany i telewizory)? 

Pani Wójt Maria Kopczewska odpowiedziała, że raz w roku odbywa się zbiórka odpadów 

na naszym terenie. Po interwencji pana sołtysa kontaktowałam się z firmą i usłyszałam 

odpowiedź, że mieszkańcy wystawiali sprzęt cały dzień, a ustalenia były takie, że mieli 

wystawiać sprzęty do godz. 12.00. i dlatego część nie została zebrana.  

Radna Anna Szcześniak- Rydz – odnośnie koszenia rowów przydrożnych, pani radna 

zwróciła uwagę, że podczas koszenia została pominięta ul. Kosmowskiej i ul. Boczna.  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że na pewno pracownicy wykoszą 

te ulice. 

Sołtys Antoni Archman – zapytał czy jest możliwość, żeby ogłoszenia umieszczane na 

tablicy w Urzędzie Gminy umieszczać na tablicach gminnych ( ogłoszenia o przetargach)?  

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że nie. Są ogłoszenia, które umieszczane 

są na stronie Biuletynu Informacji Publicznej i na tablicy w Urzędzie Gminy. Są ogłoszenia 

m.in. o licytacjach przesyłane z różnych instytucji i musimy je zwrócić.  

Radny Marian Kaleta – zwrócił się do  radnych z prośbą  o wskazanie osób, którym można 

byłoby przekazać bezpłatnie zbędne meble i wersalkę. Zgłosiłem to do GOPS-u, ale mineło 

już pół roku i nikt się nie zgłosił. Ponadto zapytał, czy prawdą jest, że kryterium 

przyjmowania podopiecznych do SDS jest tylko i wyłącznie zaburzenie psychiczne? 

Mieszkańcy mają w rodzinie chorą osobę z Alzhaimerem i chcieliby z takiej formy 

skorzystać.  
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